
Forslag 1 

Forslag pkt. 5 Kanslergårdens afdelingsmøde 16. maj 2024: 

Der stilles forslag om optimering af affaldscontainer i storskraldshuset, da både 
restaffald og papaffald behovet er formindsket. Vi har 11 restaffaldscontainere og 4 
papcontainere, hvoraf nogle ikke anvendes eller fyldes op.  

Begrundelse: Kbh.s kommune har igen sat gebyrerne op for affald. Og a conto 
opkrævning for Kanslergården er fra 2023 til 2024 steget med ca.  90.000 kr. 
Ejendomskontoret har tidligere hentet besparelser ved optimering af antal 
containere.  

Med venlig hilsen 

Navn og adresse fjernet i henhold til regelsæt 

”Restaffaldsgebyret beregnes på grundlag af den samlede ugentlige kapacitet til restaffald, der er til 
rådighed for ejendommen henholdsvis renovationspuljen på beregningstidspunktet.” 

2024: ” Restaffaldsgebyr, alle boligtyper Pr. liter ugentligt 2- 3- eller 4-hjulede beholdere 7,85 kr. Containere 
med eller uden komprimering 4,00 kr” 

https://kk.sites.itera.dk/apps/kk_pub2/index.asp?mode=detalje&id=2685  

 

 

 

Driftens indstilling:  

Københavns kommune er i gang med at hjemtage containere, de er ikke kommet til 
Kanslergården endnu, men vi forventer, at de kommer og hjemtager 4-5 dags-
renovationscontainere, så vi kommer ned på 6-7 container til dagrenovation. Vi skal 
være bedre til at sortere vores affald i fremtiden, hvis vi ikke skal få overfyldte 
dagrenovationscontainer. Derfor afventer vi nu, at de kommer og henter 
containere hos os. I vores naboejendom Øbro95, har de afhentet dagrenovations 
containere, ud fra deres beregning - at hver bolig har 2 poser med restaffald pr uge. 
Det har desværre afstedkommet overfyldte containere og derfor mulighed for 
rottebesøg. Dette har vi meldt ind til Københavns kommune 


